
Nummelan Kisaajien avustushakemus starttipalliin 

 

Nummelan Kisaajissa ui tällä hetkellä jopa sm- tasoisia kilpauimareita. Lisäksi valmennuksessa on 
paljon nuorempia kilpauimareita, uimakoululaisia sekä uinnin harrastajia. 

Haasteena meillä on uimahallimme, joka on hieman alkeellinen. Meidän uimarimme häviävät muille 
kilpauimareille paljon uinnin starteissa. Me emme pysty treenaamaan startteja käytännössä 
ollenkaan. 

Uimahallimme starttikorokkeet ovat vaaralliset,  eikä selkäuinnin lähtöjä voida harjoitella koska meillä 
ei ole lähtöavustinta. Nykyisissä starttikorokkeissa on tapahtunut monta läheltä piti -tilannetta, 
nimittäin kastuessaan ne muuttuvat vaarallisen liukkaiksi, ja kuten arvata saattaa uimahallissa 
kastutaan. Ja uimahallissa on myös vaarallista liukastua. 

Kunnon startit ovat 1/3 kilpasuorituksesta ja me häviämme tällä hetkellä niissä paljon. Jos saisimme 
uimareiden kanssa harjoiteltua niitä kotihallissamme olisimme kiitollisia. 

Kunnalta olemme kysyneet jo lupaa tämmöisen starttipallin asennukseen ja lupa on saatu. Nyt 
tarvitsemme rahallista tukea tähän. Ja kuten tiedätte, emme ole aikaisemmin edes pyytäneet 
kohdeavustusta. 

Starttipalli asennetaan olemassaolevan korokkeen päälle, yksi tällainen riittää ja se tulisi 3 radan 
korokkeeseen. Mukaan laitetaan selkäuinnin lähtöavustin joka aina tarvittaessa laitetaan starttipalliin 
kiinni. Starttipallin pinnoite on sellaista, että se ei ole liukas vaikka kastuu. Ja näin uimareiden olisi 
turvallista startata. 

 

VAIKUTTAVUUSSUUNNITELMA: 

Tällä olisi isoja vaikutuksia uintikilpailuissa menestymiseen, sekä lasten- ja nuorten uintiharrastuksen 
turvallisuuteen. Nummelan kisaajilla on ollut vahva historia kilpaurheilussa ja haluamme osaltamme 
jatkaa tätä tulevaisuudessakin. Pääpaino kuitenkin turvallisuudessa. 

 

TALOUSSUUNNITELMA: 

hinnat ovat alv 0 

OSB 12 simple 2000e 

Asennuslevy     170e 

OBL 2 lähtöavustin   1108 e 

näihin lisätään rahti  

Koska olemme pieni seura, eikä meillä ole tällaiseen yksin varaa toivoisimme että kunta auttaisi 
taloudellisesti. Seura maksaisi 1/3 ja kunta 2/3 


